
 

Konservative Vælgerforening Aalborg 

Bestyrelsesmøde – referat 

      

Tid og Sted:  

13-11-2023, Plutonvej 11, 9210 Aalborg SØ 

 

Deltagere:  

Bestyrelse: Peter Brix (formand), René Flou Nielsen (næstformand), Pia Wagner Thiessen, Lene Burchardt, 

Michael Thorvig, Søren Faurholt, Christian Strier Nyholm Jacobsen  

Suppleanter uden stemmeret: Thomas Hust, Line Rishøj  

KU repræsentant med stemmeret: Valdemar Kristian Mejlholm  

Afbud: Lene, Michael, Rene 

Deltagelse fra byrådet: Morten, Lotte, Sofie 

 

Referat:  

• Velkomst og godkendelse af dagsorden. 

• Storkredsformanden, Bjarne Villadsen deltog i mødet og blev budt velkommen. 

 Dagsordenen blev godkendt. 

• Orienteringer fra: 

• Formanden. Medlemsstatus: Nettoafgang på -5, 2 er meldt ind og 7 er meldt ud. Måske 

hænger det sammen med, at der lige er sendt restancer ud. Dd. er der 248 medlemmer i 

vælgerforeningen.   

• KU. Sofie har været til debat på Aalborg Handelsgymnasium, og det har efterfølgende givet 

flere henvendelser til KU. Der er gang i forberedelser til det kommende skolevalg. 

• Kasserer. Der er sendt overblik over økonomien ud inden mødet. Alle de penge, som skal 

bruges i 2023, er brugt, når fotograf og faktura fra Degn er betalt. Det er muligt at indsende 

ønsker til indkøb til kassereren. Til næste møde gennemgås posterne i budgettet som 

forberedelse til revisorgennemgang og senere generalforsamling. 

• Storkredsformanden. Formandens mål har været en samlet storkreds. Møderne afholdes i 

en positiv ånd. Formanden har mål om at besøge alle vælgerforeninger indenfor det første 

år. Der er valgt en nordjysk kandidat til EP-listen. Bjarne sidder med i partiets 

hovedbestyrelse. Storkredsen har afholdt et medlemsmøde i torsdags, hvor der var ca. 100 



deltagere. Der gives penge fra storkredsen til vælgerforeningerne. Storkredsformanden 

opfordrer til at man ved arrangementer inviterer hinandens medlemmer. Storkredsen 

planlægger en tur til Christiansborg i foråret 2024. Der bliver sandsynligvis mulighed for 

både at deltage en enkelt dag og over to dage med overnatning. 

• Politisk udviklingsudvalg – konstituering styregruppe.  

Arbejdet skal køre sideløbende med bestyrelsesarbejdet, og møderne holdes primært på teams. Det er 

vigtigt, at medlemmerne inviteres ind i arbejdet, bl.a. skal de ideer, som kom til arrangementet i byrådssalen, 

med i arbejdet. 

Forslag til emner:  

- Det er nødvendigt at den grønne omstilling bliver en del af den lokale fortælling.  

- ”Orden i penalhuset” så der bliver kontinuitet i driften af velfærdsydelser i Aalborg kommune 

- Et velfungerende erhvervsliv, da velstand kommer før velfærd 

- Fysisk planlægning såsom veje, skoler, kollektiv trafik mm. 

Udvalget skal først og fremmest sætte struktur på processen, og så skal der tænkes i medlemsinddragelse. 

Line skriver et udkast til procesplan og kvalificerer v. Peter. Indholdsdelen kvalificeres af byrådsgruppen, 

inden det kommer i første afprøvning hos medlemmerne.  

Line, Christian og Peter er valgt til udviklingsudvalget. 

• Kandidater KV25 – intromail + tidslinje 

 Arbejdet er i gang, og det er snart klar til udsendelse. 

• To-do-liste – opfølgning  

 Opdatering af listen.  

• Praktik og planlægning 

• Billeder og skriv til ”artikel” – Byrådsgruppen. Der er taget billeder dd., og der er skrevet en 

artikel vedr. budgetaftalen i Aalborg kommune til aviser og til FB. Peter kontakter div. aviser 

for at få artiklen i. Artiklen sendes rundt til bestyrelsen til evt. tilrettelser. 

• Arrangementskalender – 1. halvår 2024. Forslag om at invitere Christian Vigilius, Flemming 

Agerskov vores EP-kandidat, Niklas Verne evt. til et arrangement sammen med Flemming, 

udviklingsudvalgsmøder.  

 Peter skriver et julebrev, der kan sendes ud til medlemmerne i december. 

 

• Diverse udvalg (fortsættelse)  

• Nyhedsbrev – deadline 17-11-2023. Michael Thorvig er ansvarlig, og mange indlæg er 

kommet ind. 

• Sociale medier. Sofie er ansvarlig. Der er gang i opsætning af en profil på Instagram. 

• Konservatives udpegninger KV21 – Opfølgning ved KU. Bestyrelsespladser til kollegier er ikke 

besat. Valdemar undersøger, om nogen kan besætte pladserne. 

• Politiske drøftelser – orienteringer fra byrådsgruppen 



 Orientering fra Sofies deltagelse i bevillingsudvalget, bygge og anlæg samt Aalborg 

 Forsyning. Orientering fra Morten vedr. KL´s arbejde med regeringens ønsker om 

 reform af folkeskolen. De Konservative står udenfor budgetaftalen for 2024 i Aalborg. 

 

Eventuelt  

Intet til referat 

 

 


